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Egyszerűsített jegyzőkönyv 
 

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottságának 2012. október 15-én 1500 
órakor megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak:  

 Fekete Péter - Oktatási Bizottság elnöke 

 Varga László -  Oktatási Bizottság tagja  

 Koleszár Kázmér - Oktatási Bizottság 

 Molnárné Czeglédi Cecília - Oktatási Bizottság bizottsági tag 

 Szakadáti László – alpolgármester 

 Dr. Révész Zoltán - aljegyző 

 Marx Árpád –Biatorbágyi Általános Iskola igazgatója 

 Korbuly Klára – Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény igazgatója 

 Rack Ferencné – Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola igazgatója 

 Palovics Teréz – a Benedek Elek Óvoda vezetője 

 Dobosy Gáborné – Beruházási és Vagyongazdálkodási Osztály vezetője ( 2. 
napirendi pontnál) 

 Mester László – kommunikációs tanácsadó 

 Móritz Csaba – szülő ( 1. napirendi pontnál ) 

 Oszter Gyulaszülő ( 1. naprendi pontnál ) 

 Ihászné Pálfi Katalin - köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 

Fekete Péter Megállapítja, hogy az oktatási bizottság négy fővel határozatképes. Kéri, hogy 
tekintettel a szülők jelenlétére, a közétkeztetésről szóló tájékoztató az 5. helyről kerüljön az 
első helyre, majd javasolja a napirend változtatás szerinti elfogadását. A bizottság a 
napirendet egyhangú szavazattal (négy fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta. 
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Napirend 

1) Tájékoztató a közétkeztetés helyzetéről 
2) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi intézmény-felújítási 

tervének végrehajtásáról 
3) A Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény alapító okiratának 

módosításáról 
4) Az általános iskolai tantárgyfelosztások jóváhagyásáról 
5) Az általános iskolai munkatervekről 
6) A Boldog Gizella Alapítvánnyal a támogató szolgálat működtetésére irányuló 

szerződésről  
7) A Biatorbágyi Diákokért Közalapítvánnyal összefüggő kérdésekről 
8) Biatorbágy Város Önkormányzata városüzemeltetési stratégiájával összefüggő 

kérdésekről (zárt ülés) 
 
 

1. Tájékoztató a közétkeztetés helyzetéről 
Fekete Péter kérte az intézményvezetőket, hogy számoljanak be néhány szóval a 
közétkeztetés eddigi tapasztalatairól. Valamennyien elmondták, hogy az étel 
minőségében jelentős a javulás. A mennyiséggel –főleg az óvodában- voltak 
problémák, de a szolgáltatóval történt egyeztetés után kaptak kiegészítést. 
A szülői közösség megjelent tagjai úgy értékelik, hogy a közétkeztetésben történt 
szolgáltató-váltás óta sem tápértékében, sem mennyiségében nem megfelelő az étel 
az iskolában. Arról tájékoztatták a bizottságot, hogy kezdeményezték az ÁNTSZ-nél 
az adagok mennyiségi és minőségi vizsgálatát.  
Móritz Csaba kifejtette véleményét, mely szerint az önkormányzat által lebonyolított 
közbeszerzési eljárás nem volt szakszerű, amit a birtokukban lévő 
dokumentumokkal is alá tudnak támasztani. Furcsának találja, hogy a 
nyersanyagnorma, ami a szülői térítési díj alapja, csökkent az elmúlt négy évhez 
képest, miközben az élelmiszer árak emelkedtek. 
Dr. Révész Zoltán megkérdezte Móritz Csabától, hogy milyen minőségben vezs részt 
az ülésen, tekinettel arra, hogy az általa felmutatott dokumentumot a közbeszerzési 
eljárásban  és kizárólag a meghívott pályázóknak küldött meg az önkormányzat. A 
kérdésre érdemi válasz nem érkezett. Elmondta, hogy a hirdetményben  az ÁNTSZ 
ajánlásának megfelelően határozták meg a mennyiségi és minőségi elvárásokat. 
Móritz Csaba javasolta, hogy legyen a hivatalban olyan referens, aki ért a 
nyersanyagnormákhoz és a közétkeztetéshez. 
Varga László reálisnak tartaná a nyersanyagnorma emelését. 
Marx Árpád javasolja, hogy a szülők a szolgáltatóval üljenek le megbeszélni a 
problémáikat 
 
Varga László 1620-kor előre bejelentett egyéb elfoglaltsága miatt távozott az ülésről. 
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Fekete Péter 4 pontos javaslatot tesz: 
1. Legyen ÁNTSZ vizsgálat, és annak eredményét mindenki fogadja el a további 

egyeztetések alapjául. 
2. Induljanak tárgyalások az étel mennyiségének növelésére. 
3. A polgármesteri hivatalban legyen a közétkeztetést ellenőrző referens. 
4. Az óvodában, majd az iskolában legyen saját üzemeltetésű főzőkonyha. 

 
A bizottság a javaslatot egyhangú szavazattal (három fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 
 

2. Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi intézmény-felújítási 
tervének végrehajtásáról 

 
Dobosy Gáborné tájékoztatta a bizottságot, hogy az intézmény-felújításokra 
elkülönített összegből keletkezett némi megtakarítás, amelynek a felhasználására a 
tájékoztató tartalmaz javaslatokat, de az intézményvezetők is terjeszthetnek elő 
kéréseket. 
Marx Árpád: Az iskola Karinthy utcai telephelyén a tanári szobában nincs vízvételi, 
kézmosási lehetőség. Műszakilag megoldhatónak tartja egy kézmosó kialakítását. 
Palovics Teréz: A villámvédelem nincs megoldva az intézményekben. 
Rack Ferencné: A torbágyi épületben a tornaterem fiú öltözőjében nem jó a lefolyó, 
jön föl a víz. A konténerek alatt valami rohadhat, mert minden reggel ki kell 
szellőztetni a kellemetlen szagot. 
Fekete Péter javasolja, hogy a tájékoztatóban szereplő feladatok egészüljenek ki a 
torbágyi épületben a tanári kézmosójának kialakításával és a fiú öltöző lefolyójának 
megjavításával. 
A bizottság a tájékoztatót a javasolt két kiegészítéssel egyhangú szavazással (három 
fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta. 

 
3. A Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény alapító okiratának 

módosításáról 
 
A bizottság a módosító okiratot, az egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot és 
a határozati javaslatokat egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 
támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta. 

 
4. Az általános iskolai tantárgyfelosztások jóváhagyásáról 

 
A bizottság a határozati javaslatot a képviselő-testületnek egyhangú szavazással 
(három fő volt jelen a szavazásnál) elfogadásra javasolta. 

 
5. Az általános iskolai munkatervekről 
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Fekete Péter javasolja, hogy a Biatorbágyi Általános Iskola munkatervében szereplő 
„projektnap” kifejezés helyett használjanak magyar elnevezést. A Nemzeti 
Összetartozás Napjának megünneplése kerüljön a munkatervbe. 
A Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola munkatervéből hiányolja a 
helyi német kisebbség identitásának megőrzését segítő célok és programok 
megjelenítését. Rack Ferencné válaszában kifejtette, hogy az iskola egész pedagógiai 
programja erről szól. 
Fekete Péter a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola munkatervében 
leírtak alapján megérti és tolmácsolja majd a képviselő-testületnek azt a problémát, 
amelyet az igazgatók késedelmes megválasztása idézett elő az új iskolák 
működésének megkezdésében. 
Az intézményvezetők elfogadták az elnök észrevételeit. 
A bizottság egyhangúan (három fő volt jelen) megfelelőnek ítélte az intézmények 
által elkészített munkaterveket. 

 
6. A Boldog Gizella Alapítvánnyal a támogató szolgálat működtetésére irányuló 

szerződésről  
A bizottság egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) támogatta és 
elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a határozati javaslatot és a szerződés 
megkötését. 

 
7. A Biatorbágyi Diákokért Közalapítvánnyal összefüggő kérdésekről 

Fekete Péter kéri a napirend levételét. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta a 
napirend levételét. 
 
Fekete Péter megköszönte a bizottság munkáját és a nyílt ülést 1710-kor bezárta. 

 
 

Biatorbágy, 2012. október 18. 
  
 
 
 
 Fekete Péter 
  OB elnöke 


